
 

 

 

Številka: 900-25/2017-5   
Datum: 9.3.2017 

 

   

Z A P I S N I K 

 

19. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 25. 1. 2017 ob 

18.00 uri, na sedežu Četrtne skupnosti Rožnik, Viška cesta 38, Ljubljana. 
 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana, Aleš Jenko. 
 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boris BAVEC, Mojca BIZJAN, Tomaž ČUČNIK, Aleš JENKO, Uroš 

LOGAR, Klemen SODRŽNIK, Vesna ŠKERL, Rebeka TOMŠIČ, Živa VIDMAR, Boštjan 
WEISSENBACH, Matej WEISSENBACH. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Selma HALILOVIĆ, Rok KLEMŠE – opr., Manca RADIĆ, Miro 

ŽAGAR. 
 

OSTALI NAVZOČI: Anto Bagarić in Tina Štupica, javna uslužbenca Službe za lokalno 

samoupravo MU MOL. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je od 15 članov sveta prisotnih 9 članov, kar pomeni, da je bil svet 

sklepčen in je lahko začel z delom.  
 

Člani sveta so predlog DNEVNEGA REDA prejeli s sklicem seje.  

 

V sprejem je predsedujoči predlagal naslednji: 
 

Predlog DNEVNEGA REDA: 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL 

2. Izvedbeni načrt programov in projektov Četrtne skupnosti Rožnik MOL za leto 2017 

3. Pobude in predlogi 

4. Poročilo predsednika sveta o tekočih zadevah 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 9 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE 

SKUPNOSTI ROŽNIK MOL 
 

Zapisnik 18. redne seje so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje.  

 
Predsedujoči je navzoče vprašal, ali imajo kakšno pripombo na zapisnik 18. redne seje. Živa Vidmar 

je povedala, da je potrebno pod tč. 1 Obravnava poteka linije LPP štev. 14  navesti še predlagani 



 

 

možni rešitvi, pod tč. 3 Izvedbeni načrt programov in projektov ČS Rožnik MOL za leto 2017 pa je 

predlagala, da se navede tudi razpoložljivi znesek sredstev, s katerim svet razpolaga za izvedbo 

programov. Nadalje  je zaprosila tudi za dopolnitev tč. 5 Poročilo predsednika sveta o tekočih 

zadevah, saj meni, da je potrebno pri navedbah odgovorov oddelkov MU MOL povzeti tudi odgovore 
samih oddelkov.  

Svetniki so se s pripombami Žive Vidmar strinjali, zato je po končani razpravi predsedujoči dal na 

glasovanje naslednji  

Predlog SKLEPA št. 1/19: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL potrjuje zapisnik 18. redne seje sveta, vključno z 

navedenimi popravki zapisnika.  
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 1/19 je bil sprejet. 
 

 

AD 2 

IZVEDBENI NAČRT PROGRAMOV IN PROJEKTOV ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK 

MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA LETO 2017 
 

Gradivo za to točko so članice in člani sveta prejeli na sami seji z dodatnim gradivom, seji pa sta se 

pridružila tudi Tomaž Čučnik in Uroš Logar.  

Predsedujoči je takoj na začetku prisotne seznanil, da je 26.1.2017 sklicana koordinacija 
predsednikov četrtnih skupnosti s podžupanom MOL gospodom Dejanom Crnekom, ki bo v ČS 

Rožnik. Povedal je, da ob zaključku koordinacije gostitelj ostale predsednike svetov ČS povabi na 

druženje in pogostitev. Prisotni so se po krajši razpravi dogovorili, da se za pogostitev udeležencev 
koordinacije predsednikov svetov ČS namenijo sredstva iz naslova izdatkov za reprezentanco 

(Proračunska postavka: 16020, podkonto: 402009) v višini 250,00 EUR, pogostitev pa se izvede v 

Gostilni in piceriji Origano d.o.o. 

Pogostitev se vključi v izvedbeni načrt ČS. 
 

V nadaljevanju je predsedujoči povedal, da se mora Svet ČS Rožnik odločiti, katere projekte oziroma 

programe bo s finančnimi sredstvi, ki so po sprejetem finančnem načrtu Četrtne skupnosti Rožnik za 
leto 2017 za izvajanje programov na voljo – 19.841,00 EUR (s telefonom za predsednika, 

reprezentanco in sejninami je to 26.943,85 EUR), izvajal. Za vsak program je potrebno določiti 

višino zneska in (okvirni) datum izvedbe.  
Med razpravo so prisotni razpolagali s predlogi programov, ki so jih društva v začetku leta 2017 

posredovala na naslov četrtne skupnosti, ter na podlagi teh programov iz izkušenj iz preteklih let 

oblikovali končni Izvedbeni načrt 2017. Vsi navzoči so se tudi strinjali, da se v letošnjem letu na 

območju ČS Rožnik organizira športni dan. Za organizacijskega vodjo se je javil član sveta Klemen 
Sodržnik, ostali člani in članice sveta pa so obljubili tudi svojo pomoč. Podrobnejši program bo 

določen na naslednji seji, prav tako tudi datum izvedbe.  

 
Predsedujoči je člane sveta seznanil tudi s posodobljenim registrom tveganj. Povedal je, da se Svet 

ČS Rožnik vsako leto seznani z registrom tveganj. Za določanje načina upravljanja s tveganji se 

smiselno uporablja Navodilo za upravljanje s tveganji v Mestni občini Ljubljana (0603-8/2011-7 z 
dne 11.01.2012). Predsednik Sveta ČS Rožnik ugotovi, kakšna tveganja nastajajo pri delovanju ČS, 

oceni verjetnost, da se tveganja pojavijo, potencialne učinke ali izpostavljenost ter se odloči, kakšne 

ukrepe je potrebno sprejeti za obvladovanje teh tveganj. Skrbnik za tehnično vodenje Registra 

tveganj ČS Rožnik je javni uslužbenec Službe za lokalno samoupravo MU MOL, ki: 
- spremlja predpise s področja upravljanja s tveganji ter usklajuje, posodablja in vzdržuje 

register tveganj (tabela); 

- svetuje predsedniku Sveta ČS pri vseh aktivnostih procesa upravljanja s tveganji; 
- analizira in vrednoti tveganja skupaj s predsednikom Sveta ČS. 

 



 

 

Po končani razpravi je predsedujoči dal  na glasovanje naslednji 

Predlog SKLEPA 2/19: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik MOL potrjuje Izvedbeni načrt izvajanja programov in 

projektov Četrtne skupnosti Rožnik vezanih na izvrševanje finančnega načrta za leto 2017 in 

Register tveganj.  

 

Preglednici sta prilogi sklepu. 

 

Predsednika Sveta Četrtne skupnosti Rožnik se pooblašča, da zaradi usklajevanja višine 

sredstev za izvedbo posameznih programov ČS glede na dejanske stroške izvede samostojne 

prerazporeditve oz. predlaga pristojnemu organu prerazporeditve sredstev oz. odprtje novih 

kontov v okviru razpoložljive oz. celotne mase sredstev določene v finančnem načrtu ČS 

Rožnik. 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep št. 2/19 je bil sprejet. 

 

 

AD 3 

POBUDE IN PREDLOGI 

 

Gradivo za to točko so članice in člani sveta prejeli z gradivom na sami seji.  

a) Poziv OGDP MU MOL za podajo predlogov za pripravo sprememb in dopolnitev 

Odloka o merilih za določitev podaljšanja obratovalnega časa gostinskih obratov in 

kmetij 
Predsedujoči je pojasnil vsebino prejetega dopisa, ter povedal, da se predlogi zbirajo po 

elektronski pošti do 14.2.2017. Navzoči jih lahko pošljejo strokovni sodelavki, ki jih bo 

posredovala v nadaljnjo obravnavo. 

 

b) Pobuda člana sveta Mateja Weissenbacha v zvezi z načrtovanjem sej 

Član sveta Matej Weissenbach je po elektronski pošti ostalim članom in članicam že poslal 

svoje predloge za fiksne termine sej, ki bi bili usklajeni s predvidenimi sejami Mestnega 
sveta. Pojavil se je le pomislek za termin 3.5.2017, po razpravi pa so navzoči sklenili, da bo 

majska seja 10.5.2017.  

Po koncu razprave je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

Predlog SKLEPA 3/19: 

Svet ČS Rožnik podpira pobudo člana sveta Mateja Weissenbacha za določitev fiksnih 

terminov sej sveta ob navedenih datumih: 8.3.2017, 5.4.2017, 10.5.2017, 7.6.2017, 

6.9.2017, 4.10.2017, 8.11.2017, 6.12.2017. 
 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep št. 3/19 je bil sprejet. 

 

 

AD5 

POROČILO PREDSEDNIKA SVETA O TEKOČIH ZADEVAH 

 
Predsedujoči je navzoče seznanil z naslednjimi informacijami:  

- S februarjem 2017 bo zaživela prenovljena spletna stran ljubljana.si. Za objave na spletni 

strani bo v celoti skrbela sodelavka na SLS. Občani se bodo lahko naročili na rubriko Novice 
iz četrtnih skupnosti, ter tako prejemali obvestila, novice iz ČS. 



 

 

- KORK Brdo je na četrtno skupnost poslal dopis v zvezi z ureditvijo prostorov na Brdnikovi 

14. Predsedujoči je prisotnim povedal tudi, da je bil pred sejo prisoten na sestanku z vodjo 

SLS, gospodom Vojkom Grünfeldom ter predstavnikom gasilcev PGD Brdo. Na kratko je 

povzel vsebino sestanka, ter povedal, da vse kaže na to, da se bo problematika Brdnikove 14 
končno začela razvijati v pravi smeri, saj se bo še letos začelo pridobivati potrebna 

dokumentacija za celostno ureditev objekta.  

 

 
Dnevni red je bil izčrpan in predsedujoči je ob 19.30 uri zaključil sejo. 
 

 

Zapisala: 
Tina Štupica 

 

 

 

 Aleš Jenko 

Predsednik Sveta 
Četrtne skupnosti Rožnik 

Mestne občine Ljubljana 

 


